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Den 15/9 2008 tecknade staden ett avtal med Digni Care som har drivit Diana-

gården, ett vård- och omsorgsboende inom Östermalms stadsdelsnämnd. Den 

20 januari i år meddelade VD:n för Prime Professional, Prime Care och Prime 

Service att Digni Care har begärts i konkurs. Drygt 200 anställda sades upp på 

grund av konkursen i Digni Care. Detta har orsakat en stor oro hos de boende, 

deras anhöriga och personal.  

 Nu har man fattat beslut om att verksamheten skall återtas av staden för att 

drivas i egen regi.  

 Vi är oroade över att det inte finns en tydlig utarbetad hållbar strategi inom 

staden för vad som händer när upphandlingar slutar med konkurs trots att 

övervägande delen av äldreomsorgen i staden drivs i privat regi. Är detta verk-

ligen en hållbar strategi att staden tar över först när upphandlingen brister? Vi 

vet att de centrala upphandlingarna baseras på de aktivitetsplanerna som togs 

fram av stadsdelsnämnderna under 2007 men vi anser fortfarande att konse-

kvenserna var och fortfarande dåligt belysta.  

 Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande frågor till ansvarigt 

borgarråd: 

1. Vilket besked vill ansvarigt borgarråd ge de boende och dess anhöriga 

om stadens ansvar när en verksamhet går i konkurs? 

2. Vilka kostnader medför detta för staden i samband med hanteringen av 

konkurser?  

 

Stockholm den 20 februari 2012 

 

Mirja Räihä 


